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Aquestes jornades, de dos dies de duració, van ser fruit de la col·la
boració de la SCOT (Societat Catalana d'Ordenació del Territori) i de 
l'AAUC (Agrupació d'Arquitectes Urbanistes de Catalunya). La seva fina
litat principal era trobar-nos en un àmbit professional per parlar del pla
nejament en l'àmbit de les ciutats intermèdies catalanes. Un planejament 
que té un perfil físic, però que evidentment té continguts programàtics, 
econòmics, socials, culturals, entre altres. 

L'àmbit professional que ens va acollir, el Col·legi d'Arquitectes de 
Catalunya, ens va permetre gaudir de les aportacions dels ponents i par
lar del tema amb amplitud. Un tema que ens preocupa específicament 
als professionals, perquè parlem d'una tècnica, el planejament físic, di
rectament relacionada amb la societat en què estem integrats, i en un 
moment en què des de diversos sectors de caràcter polític i econòmic la 
reflexió sobre la naturalesa d'aquest tipus d'instrument és perfectament 
d'actualitat, atès que les propostes de nova legislació urbanística de l'Ad
ministració central de l'Estat tenen una línia desreguladora o de libe
ralització del sòl i que intenta reduir els aspectes de la planificació als 
aspectes quantitatius de la formació del valor del sòl. Aquest és el rere
fons de l'interès social del debat. 

Per què els plans generals són importants, els anys noranta? Ens per
metem no suggerir idees d'entrada. Però sí que voldríem afegir, encara, 
una petita explicació complementària. L'Agrupació d'Arquitectes Urba
nistes de Catalunya i la Societat Catalana d'Ordenació del Territori estan 
treballant en aquesta línia de reflexió sobre els plans físics, atès que és 
un tema important, professionalment parlant, perquè afecta les condi
cions de vida de la població. Aquesta població no viu solament dins de 
paràmetres econòmics i quantitatius; cada territori té unes condicions 
específiques que s'han de treballar en els plans. 

Finalment, volem recordar que aquelles jornades van tenir un acte 
precedent. El passat mes de maig a Manresa va tenir lloc una jornada 
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preparatòria, organitzada per l'AAUC, amb un debat de caràcter més 
global, i no pas temàtic o sectorial com el que va tenir lloc en les jorna
des del mes d'octubre que es recullen en aquesta publicació. 

Per acabar, no farem mencions de totes les persones que hi va haver 
darrere l'organització de les jornades, perquè són moltes. Però sí que vo
lem mostrar per totes l'agraïment oficial i el nostre de personal. 
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